

**PIECE N° 1 : AVIS DE CONSULTATION POUR
LA DEMANDE DE COTATION**

REPUBLIC DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE L'ADMINISTRATION

TERRITORIALE

COMMUNE DE MOKOLO

COMMISSION INTERNE
DE PASSATION DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF TERRITORIAL

ADMINISTRATION

COUNCIL OF MOKOLO

INTERNAL TENDERS BOARD

AVIS DE CONSULTATION POUR LA DEMANDE DE COTATION

N°.../.../AC/C-MOKOLO/CIPM/AG/2022 DU 07 AVRIL 2022

(EN PROCEDURE D'URGENCE) RELATIF A L'EQUIPEMENT EN MATERIELS HOSPITALIERS DU
CENTRE DE SANTE INTEGRE MOKOLO I (MENDEZE NDOUVGAÏ), ARRONDISSEMENT DE
MOKOLO ; DEPARTEMENT DU MAYO-TSANAGA
REGION DE L'EXTRÈME-NORD

Financement : Budget d'Investissement Public MINSANTE Exercice 2022,

Imputation :

1 – OBJET DE LA CONSULTATION

Dans le cadre du Budget D'investissement Public de l'exercice 2022, le Maire de la Commune de Mokolo (**Autorité Contractante**), lance un avis de consultation pour L'EQUIPEMENT EN MATERIELS HOSPITALIERS DU CENTRE DE SANTE INTEGRE MOKOLO I (MENDEZE NDOUVGAÏ), dans la Commune de Mokolo Département du Mayo-Tsanaga.

2. Consistance des prestations

Les prestations sont relatives à l'équipement en matériels hospitaliers :

N°	DESIGNATION DES FOURNITURES DESCRIPTIONS
LOT 100 EQUIPEMENTS GENERAUX	
101	Baignoire en plastique (bébé)
102	Paravent pour examen
LOT 200 EQUIPEMENT DE LABORATOIRE	
201	Bac de coloration
202	Centrifugeuse de table
203	Hémoglobénomètre
204	Microscope avec tête binoculaire
LOT 300 EQUIPEMENTS MEDICAUX	
301	Boîte d'accouchement en inox complète
302	Otoscope
303	Plateau rectangulaire
304	Plateau réniforme
305	Basin du lit
306	Boîte à en pansement
307	Boîte à petit chirurgie
308	Chariot porte instrument
309	Escabeau
310	pèse personne à toise
311	pèse bébé+ toise
312	Pissette en plastique
313	Potence porte sérum
314	Spéculum vaginal
315	Respirateur manuel nouveau-né
316	Sphygmomanomètre adulte
317	Tabouret à hauteur réglable

318	Urinal masculin
319	Stéthoscope double face
401	Lit d'hospitalisation adulte et standard avec relève buste
402	Table de chevet
403	Table bureau avec un tiroir
404	Table d'Accouchement
405	Table d'Examen

LOT 400 MOBILIER MEDICAL

1- Participation et Origine

La participation à cette consultation est ouverte à égalité de conditions aux sociétés ou groupement d'entreprises agréées de droit camerounais ayant une expérience avérée dans le domaine des Fournitures Médicales et remplissant les conditions prévues par la Réglementation en Vigueur.

Par le présent avis de consultation, les prestataires intéressés sont invités à fournir dans leurs offres, les informations authentiques qui permettront de retenir celle pouvant réaliser les prestations après une évaluation approfondie et objective de son dossier.

2- Financement

Les prestations, objet du présent avis, sont financées par le Budget D'Investissement Public du Ministère de la Santé Publique, Exercice 2022, pour un coût estimatif de Huit millions Cinq Cent Mille (8 500 000) francs CFA TTC.

3- Consultation du dossier de la demande de cotation

Dès publication du présent avis, la cotation peut être consultée aux heures ouvrables auprès de la Commune de Mokolo secrétariat du Maire ou service de la passation des marchés publics.

4- Acquisition du Dossier de Consultation

Le dossier de cotation peut être obtenu auprès du secrétariat du Maire de la commune de Mokolo, dès publication du présent avis, sur présentation d'une quittance de versement d'une somme non remboursable au titre des frais d'achat du dossier de Quinze mille (15 000) francs CFA payable à la Recette Municipale de Mokolo.

5- Présentation des offres

Les documents constituant l'offre sont répartis en deux (02) volumes ci-après contenus dans une enveloppe fermée et scellée dont :

- Volume 1 : Dossier Administratif (enveloppe A)
- Volume 2 : Dossier financier (enveloppe B).

Les offres ainsi présentées seront placées sous simple enveloppe, fermées et scellées portant uniquement la mention de l'avis en cause. Les différentes pièces de chaque offre seront numérotées dans l'ordre de l'avis et séparées par des intercalaires de même couleur autre que le blanc.

6- Remise des offres

Chaque offre, rédigée en Français ou en Anglais, en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies lisibles marquées comme telles, conformes aux prescriptions de l'avis de la cotation, devra être déposée contre récépissé sous pli fermé, auprès du secrétariat du Maire de la commune de Mokolo, au plus tard le **29 AVR 2022**. À 10 Heures, heure locale et devra porter la mention :

**« AVIS DE CONSULTATION POUR LA DEMANDE DE COTATION
N°000001/AC/C-MOKOLO/CIPM/AG/2022 DU
(EN PROCEDURE D'URGENCE) RELATIF A L'EQUIPEMENT EN MATERIELS HOSPITALIERS DU
CENTRE DE SANTE INTEGRE MOKOLO I (MENDEZE NDOUVGAÏ), ARRONDISSEMENT DE
MOKOLO ; DEPARTEMENT DU MAYO-TSANAGA, REGION DE L'EXTRÉME-NORD**

**Financement : B.I.P MINSANTE Exercice 2022 Imputation :
A N'OUVRIR QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT »**

Les offres parvenues après la date et l'heure limites de dépôt des offres ne seront pas reçues.

9-Recevabilité des offres

Chaque soumissionnaire devra joindre à ses pièces administratives une caution de soumission (conforme au modèle joint en annexe) établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère en Charge des Finances et dont la liste figure dans la pièce 8 de la cotation, d'un montant de cent soixante dix mille F CFA (170.000 FCFA), et valable pendant trente jours au-delà de la date originale de validité des offres.

Sous peine de rejet de l'offre, les autres pièces administratives requises (en cours de validité) devront être impérativement produites en originaux et en copies certifiées conformes par le service émetteur ou une autorité administrative, datant de moins de trois (03) mois et valide le jour de l'ouverture des plis, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de la cotation.

Elles devront obligatoirement être en cours de validité conformément à la réglementation en vigueur.

10-Ouverture des plis

L'ouverture des plis se fera en un (01) temps le ~~29.07.2022~~ à 11 heures précises dans la salle de réunion de la commune de Mokolo, en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants.

11- Délai de réponse des soumissionnaires

Pour cette cotation, le délai de réponse est fixé à VINGT (20) jours calendaires aux prestataires désireux d'y participer à compter de la date de publication de la cotation.

12- Délai d'exécution des prestations

Le délai maximum d'exécution prévu par le Maître d'ouvrage pour la livraison des fournitures est de deux (02) mois. Ce délai comprend les périodes de pluies, toutes les intempéries et sujétions diverses et court à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer les prestations, **date de signature de votre contrat**.

13- Evaluation des offres

L'évaluation des offres se fera en trois (03) étapes :

1^{ère} étape : Vérification de la conformité du dossier administratif de chaque soumissionnaire ;

2^{ième} étape : Vérification des références similaires au moins deux (02) références au cours de deux (02) dernières années ;

3^{ème} étape : Vérification des offres financières des prestataires dont les offres ont été reconnues administrativement conformes.

Les critères d'évaluation des offres sont les suivants :

13.1- Critères éliminatoires

13.1.1- Pièces administratives

- a) Dossier incomplet ou pièces non conformes ;
- b) Pièce falsifiée ou non authentique ;
- c) caution de soumission ;

13.1.2- Justificatifs des précédentes prestations

- a) Fausse déclaration,
- b) Documents falsifiés ou scannés :

13.1.3- Offre financière

- a) Offre financière incomplète.
- b) Pièces non conformes ;
- c) Omission dans l'offre financière d'un prix unitaire quantifié

14- Attribution du marché

Le Maire de la commune de Mokolo (Autorité contractante), attribuera le marché au soumissionnaire dont l'offre, qualifiée conforme, aura été évaluée la moins-disante après vérifications de ses prix et jugée substantiellement conforme à la cotation.

15- Délai de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant une période de quinze jours, à compter de la date fixée pour la remise des offres.

16- Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus tous les jours, aux heures ouvrables, auprès de la commune de Mokolo, secrétariat du Maire ou service de la passation des marchés publics ; téléphone : 698 83 30 20 ; email , BP. Mokolo.

Ampliations :

- MINMAP/DGMI (ATCR)
- PREFET MAYO-TSANAGA (ATCR)
- DREN/SMI/EN
- SOPECAM (pour publication)
- CRTV (pour diffusion)
- PRESIDENT/CPIM/C-MOK
- SPM/MAIRE (pour archivage)
- ARMP (pour publication au JDM)
- DDMINMAP/MT /SPM (pour archivage)
- DDMINNEPAT (pour suivi)
- CRTV (station régionale pour diffusion)
- Radio communautaire Mokolo pour diffusion
- AFFICHAGE/ARCHIVES (pour information et mémoire)



Dr. VOHOD DEGUINME
Médecin Hervé Echelle

PIECE N° 1 : NOTICE OF CONSULTATION FOR
THE QUOTATION REQUEST

REPUBLICUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE L'ADMINISTRATION
TERRITORIALE

COMMUNE DE MOKOLO

COMMISSION INTERNE
DE PASSATION DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF TERRITORIAL
ADMINISTRATION

COUNCIL OF MOKOLO

INTERNAL TENDERS BOARD

NOTICE OF CONSULTATION FOR THE REQUEST FOR QUOTATION

REF. NO.00001/AC/C-MOKOLO/CIPM/AG/2022 OF MARCH 26, 2022
(IN EMERGENCY PROCEDURE) RELATING TO THE EQUIPMENT IN HOSPITAL MATERIALS OF
THE MOKOLO I INTEGRATED HEALTH CENTER (MENDEZE NDOUVGAI), MOKOLO DISTRICT;
MAYO-TSANAGA DEPARTMENT, FAR NORTH REGION

Funding: MINSANTE Public Investment Budget Fiscal Year 2022, Line:

1. PURPOSE OF THE CONSULTATION

As part of the Public Investment Budget for the 2022 financial year, the Mayor of the Municipality of Mokolo (Contracting Authority), is launching a consultation notice for THE EQUIPMENT IN HOSPITAL MATERIALS OF THE INTEGRATED

HEALTH CENTER MOKOLO I (MENDEZE NDOUVGAI), in the Commune of Mokolo Department of Mayo-Tsanaga.

2. Consistency of services: The services relate to the equipment of hospital equipment:

N° DESIGNATION OF SUPPLIES DESCRIPTIONS

LOT 100 GENERAL EQUIPMENT

101 Plastic tub (baby)

102 Screen for examination

LOT 200 LABORATORY EQUIPMENT

201 Staining tray

202 Benchtop centrifuge

203 Hemoglobinometer

204 Microscope with binocular head

LOT 300: MEDICAL EQUIPMENT

301 Complete stainless steel delivery box

302 Otoscope

303 Rectangular Tray

304 Kidney Plateau

305 Bedpan

306 Bandage box

307 Small surgery box

308 Instrument trolley

309 Stepladder

310 weighs person to height

311 baby scale + height rod

312 Plastic wash bottle

313 IV pole

314 Vaginal speculum

315 Newborn Manual Respirator

316 Adult sphygmomanometer

317 Stool with adjustable height

318 Male Urinal

319 Double Sided Stethoscope

LOT 400 MEDICAL FURNITURE

401 Adult and standard hospital bed with back rest

402 Bedside table

403 Desk table with one drawer

404 Delivery Table

00004

0. 485 485

2- Participation and Origin

Participation in this consultation is open on equal terms to companies or groups of companies approved under Cameroonian law with proven experience in the field of Medical Supplies and meeting the conditions provided for by the Regulations in Force.

By this notice of consultation, interested service providers are invited to provide in their offers, the authentic information which will make it possible to retain the one able to carry out the services after an in-depth and objective evaluation of its file.

3- Funding

The services, subject of this notice, are financed by the Budget

Public Investment Fund of the Ministry of Public Health, Financial Year 2022, for an estimated cost of Eight million Five Hundred Thousand (8,500,000) CFA francs including tax.

4- Consultation of the quotation request file

As soon as this notice is published, the quotation may be consulted during working hours at the Municipality of Mokolo, the Mayor's secretariat or the public procurement department.

5- Acquisition of the Consultation File

The quotation file can be obtained from the secretariat of the Mayor of the municipality of Mokolo, upon publication of this notice, on presentation of a receipt for payment of a non-refundable sum for the purchase costs of the file of Quinze mille (15,000) CFA francs payable to the Municipal Revenue of Mokolo.

6- Presentation of offers

The documents constituting the offer are divided into two (02) volumes below contained in a closed and sealed envelope including:

- Volume 1: Administrative file (envelope A);
- Volume 2: Financial file (envelope B).

The offers thus presented will be placed in a simple envelope, closed and sealed bearing only the mention of the notice in question. The different parts of each offer will be numbered in the order of the notice and separated by dividers of the same color other than white.

7- Submission of offers

Each offer, written in French or in English, in seven (07) copies including one (01) original and six (06) legible copies marked as such, in accordance with the requirements of the listing notice, must be deposited against receipt under closed envelope, with the secretariat of the Mayor of the municipality of Mokolo, no later than ~~29 AVR 2022~~ At 10 a.m., local time and must be marked:

"NOTICE OF CONSULTATION FOR THE REQUEST FOR QUOTATION
N° ~~000001~~ /AC/C-MOKOLO/CIPM/AG/2022 OF ~~07 AVR 2022~~

(IN EMERGENCY PROCEDURE) RELATING TO THE EQUIPMENT IN HOSPITAL MATERIALS OF THE
MOKOLO INTEGRATED HEALTH CENTER (MENDEZE NDOUVGAI), MOKOLO DISTRICT; MAYO-TSANAGA
DEPARTMENT, FAR NORTH REGION

Funding: Public Investment Budget MINSANTE Fiscal Year 2022 Line:

TO BE OPENED ONLY IN COUNTING SESSIONS »

Tenders received after the deadline for submission of tenders will not be received.

9-Admissibility of offers

Each tenderer must attach to his administrative documents a tender bond (in accordance with the model attached in the appendix) drawn up by a first-class bank approved by the Ministry in charge of Finance and the list of which appears in document 8 of the quotation, an amount of one hundred and seventy thousand CFA francs (170,000 FCFA), and valid for thirty days beyond the original date of validity of the offers.

Under penalty of rejection of the offer, the other administrative documents required (currently valid) must imperatively be produced in originals and in copies certified true by the issuing department or an administrative authority, dating from less than three (03) months and valid on the day of the opening of bids, in accordance with the stipulations of the Special Listing Regulations.

They must be valid in accordance with the regulations in force.

10-Opening of bids

The opening of the folds will be done in one (01) time on **29 AVR 2021** at 11 am sharp in the meeting room of the municipality of Mokolo, in the presence of the tenderers or their representatives.

11- Bidder response time

For this quotation, the response time is set at TWENTY (20) calendar days for service providers wishing to participate from the date of publication of the quotation

12- Period of execution of the services

The maximum execution time provided by the Project Owner for the delivery of supplies is two (02) months. This period includes periods of rain, all bad weather and various constraints and runs from the date of notification of the service order to begin the services, date of signature of your contract.

13- Evaluation of offers

The evaluation of the offers will be done in three (03) stages.

1st step: Verification of the conformity of the administrative file of each tenderer;

2nd step: Verification of similar references at least five (05) references during the last two (02) years;

3rd step: Verification of the financial offers of service providers whose offers have been recognized administratively as compliant.

The bid evaluation criteria are as follows:

13.1- Elimination criteria

13.1.1- Administrative documents

- a) Incomplete file or non-compliant documents;
- b) Counterfeit or non-authentic document;

13.1.2- Proof of previous services

- a) False declaration,
- b) Falsified or scanned documents;

13.1.3- Financial offer

- a) Incomplete financial offer,
- b) Nonconforming parts;
- c) Omission in the financial offer of a quantified unit price

14- Award of contract

The Mayor of the municipality of Mokolo (Contracting Authority), will award the contract to the tenderer whose offer, qualified as compliant, will have been evaluated the lowest price after verification of its prices and deemed substantially compliant with the quotation.

15- Period of validity of offers

Tenderers remain bound by their tenders for a period of fifteen days from the date set for the submission of tenders.

16- Additional information

Additional information can be obtained every day, during working hours, from the municipality of Mokolo, the Mayor's secretariat or the public procurement department; telephone: 698 83 30 20; E-mail: ; BP. Mokolo.

Copies

- PREFET/MT
- DDMINMAPMT
- DD/MINDEVEL
- ARMP pour publication au JDM (pour publication et archivage);
- Président CIPM/COM-MOKO (pour identification solo)

MOKOLO, THE 27. APR. 2022

**THE MAYOR
(CONTRACTING AUTHORITY)**

